

南京航空航天大学

Nanjing University of Aeronautics and Astronautics

2019-2020 学年第一学期校历
1st semester of 2019-2020 Academic Calendar

2019.5 编制
issued in May, 2019

Month 月份	九 Sep					十 Oct					十一 Nov			十二 Dec				十一 十一 Nov		十二 十二 Dec		一 Jan	
	星期 Days of week																						
一 Monday	2	9	16	23	30	7	14	21	28	4	11	18	25	2	9	16	23	30	6	13			
二 Tuesday	3	10	17	24	1	8	15	22	29	5	12	19	26	3	10	17	24	31	7	14			
三 Wednesday	4	11	18	25	2	9	16	23	30	6	13	20	27	4	11	18	25	1	8	15			
四 Thursday	5	12	19	26	3	10	17	24	31	7	14	21	28	5	12	19	26	2	9	16			
五 Friday	6	13	20	27	4	11	18	25	1	8	15	22	29	6	13	20	27	3	10	17			
六 Saturday	7	14	21	28	5	12	19	26	2	9	16	23	30	7	14	21	28	4	11				
日 Sunday	8	15	22	29	6	13	20	27	3	10	17	24	1	8	15	22	29	5	12				
单 Odd 周 Week	1		3		5		7		9		11		13		15		17		19				
双 Even		2		4		6		8		10		12		14		16		18		20			

注: ①本科新生9月2、3日报到,9月4日至22日军训,9月23日开课;②本科其他年级9月2日开课;③本科学
生8月29日至9月1日补考,1月11日至17日停课考试;④寒假从2020年1月18日至2月16日(30天),
春节是1月25日,元宵节是2月8日;⑤元旦放假按照学校2020年节假日安排执行

Remark: ①Freshmen registration starts from September 2nd to 3rd, freshman military training is from September 4th to
22nd,freshmen start school on September 23rd ②Other grades start school on September 2nd③Make-up exam for
bachelor is from August 29th to September 1st.Exam week is from January 11th to 17th ④The winter vacation is from
January 18th to February 16th,2020 (30 days),the Spring Festival is on January 25th, the Lantern Festival is on
February 8th. ⑤New Year's Day holiday will be according to holiday arrangement of 2020.

	事件 Event	日期 Date	
中秋节	Mid-autumn Day	9月13日	September 13 th
国庆节	National Day	10月1日	October 1 st
元旦	New Year's Day	1月1日	January 1 st